

Arthur D. Little Inc. and Arthur D. Little of Canada Ltd. *Appellants*

v.

Coopers & Lybrand (formerly known as MacDonald, Currie & Co.) *Respondent*

and

Newman, MacLean & Associates *Respondent*

INDEXED AS: ARTHUR D. LITTLE INC. v. COOPERS & LYBRAND

File No.: 20521.

1989: March 2.

Present: Wilson, La Forest, L'Heureux-Dubé, Sopinka and Cory JJ.

ON APPEAL FROM THE COURT OF APPEAL FOR MANITOBA

Civil procedure — Third party proceedings — Alleged contributory professional negligence — Application to strike out third party notices.

APPEAL from a judgment of the Manitoba Court of Appeal (1987), 48 Man. R. (2d) 65, allowing an appeal from a judgment of Scollin J. (1986), 48 Man. R. (2d) 68, dismissing an application to strike out third party notices. Appeal allowed.

William R. Herridge and Charles J. Phelan, for the appellants.

G. T. Campbell, for the respondent Coopers & Lybrand.

No one appeared for the respondent Newman, MacLean & Associates.

The judgment of the Court was delivered orally by

WILSON J.—The appeal is allowed, the order of the Court of Appeal set aside, and the order of Scollin J. reinstated. Costs to the appellants both here and in the Court of Appeal in the cause.

Judgment accordingly.

Solicitors for the appellants: Monk, Goodwin, Winnipeg.

Arthur D. Little Inc. et Arthur D. Little of Canada Ltd. *Appelantes*

c.

^a **Coopers & Lybrand (autrefois dénommée MacDonald, Currie & Co.)** *Intimée*

et

^b **Newman, MacLean & Associates** *Intimée*

RÉPERTORIÉ: ARTHUR D. LITTLE INC. c. COOPERS & LYBRAND

N° du greffe: 20521.

^c 1989: 2 mars.

Présents: Les juges Wilson, La Forest, L'Heureux-Dubé, Sopinka et Cory.

^d EN APPEL DE LA COUR D'APPEL DU MANITOBA

Procédure civile — Appel en garantie — Allégation de négligence professionnelle ayant contribué au dommage — Demande de radiation de l'appel en garantie.

^e POURVOI contre un arrêt de la Cour d'appel du Manitoba (1987), 48 Man. R. (2d) 65, qui a accueilli un appel à l'encontre d'un jugement du juge Scollin (1986), 48 Man. R. (2d) 68, qui avait rejeté une demande de radiation des appels en garantie. Pourvoi accueilli.

William R. Herridge et Charles J. Phelan, pour les appelantes.

^g *G. T. Campbell, pour l'intimée Coopers & Lybrand.*

Personne n'a comparu pour l'intimée Newman, MacLean & Associates.

^h Version française du jugement de la Cour rendu oralement par

LE JUGE WILSON—Le pourvoi est accueilli, l'ordre de la Cour d'appel est infirmé et l'ordonnance du juge Scollin est rétablie. Les dépens des appelantes en cette Cour et en Cour d'appel suivent l'issue de la cause.

Jugement en conséquence.

^j *Procureurs des appelantes: Monk, Goodwin, Winnipeg.*

Solicitors for the respondent Coopers & Lybrand: Aikins, MacAulay & Thorvaldson, Winnipeg.

Solicitors for the respondent Newman, MacLean & Associates: Tallin & Kristjansson, Winnipeg.

Procureurs de l'intimée Coopers & Lybrand: Aikins, MacAulay & Thorvaldson, Winnipeg.

Procureurs de l'intimée Newman, MacLean & Associates: Tallin & Kristjansson, Winnipeg.